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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny WOJCIECH OSIECKI 

Szanowni Państwo zgromadzeni,. Jedna prośba do Panów Burmistrzów – jeżeli się wchodzi przez 

wyszukiwarkę na stronę urzędu Miasta i zgłasza się witryna „gogle – Urząd Miasta Lubartów”, to z 

tej witryny chcąc się dodzwonić zgłasza się sygnał, że wybrany numer nie istnieje. Tam jeszcze w 

gogle mają prawdopodobnie stary numer Urzędu Miasta.  Druga sprawa, to już prosiłem tutaj Pana 

Burmistrza o wykoszenie trawników na osiedlu Kopernika za szkołą.  Trzecia sprawa – to prosiłbym 

o jakiś nadzór rozklejania komunikatów i ewentualnie ogłoszeń na słupach energetycznych. Na 

osiedlu Kopernika jakaś firma porozgłaszała o sprzedaży proszków do prania i innych rzeczy 

chemicznych i one już tam wiszą przez dwa, trzy, cztery miesiące. Uważam, że jakiś cennik 

wywieszania reklam w przestrzeniach publicznych mamy i tutaj jakiś nadzór ze strony Urzędu Miasta 

powinien być. Na pewno trzeba by było zobowiązać tą firmę, bo zgłosili się do mnie mieszkańcy, że 

przed domami od miesięcy zalegają te komunikaty.  I trzecia moja prośba, to jest taka – kiedy możemy 

na sesje Rady Miasta zaprosić dyrektora Związku Zagospodarowania Odpadami, ponieważ jesteśmy 

głównymi udziałowcami tego przedsiębiorstwa, żeby zdał nam sprawozdanie finansowe z 

prowadzonej działalności gospodarczej. 

 

 

BURMISTRZ MIASTA 

Pan radny Osiecki. Przyjmuję ten sygnał Geoportalu, bo to jakiś … No słuchajcie, ja też rzadko jestem 

na portalu … (Wypowiedź radnego Wojciecha Osieckiego z sali: Do Google, a nie do Geoportalu.) 

Tak, do Google. Rzadko jestem i sięgam do tych narzędzi, ale czasami się pojawiają strony sprzed 

wielu, wielu lat, zupełnie nieaktualne, więc to gdzieś tam … No spróbujemy. Poproszę informatyka, 

żeby spróbował tutaj w tym kierunku podziałać, żeby nie przedłużać. Oczywiście też poza wszelką 

dyskusją i zaprosimy, wystąpię do Pana Przewodniczącego Rady, żeby zaprosić na następną sesję 

Pana dyrektora Zakładu Zagospodarowania Odpadów, żeby o bieżącej sytuacji i funkcjonowania 

Zakładu, bo jest już pół roku po takiej pełnej działalności, żeby nas poinformował. 

 

Zastępca Burmistrza RADOSŁAW SZUMIEC 

Pan radny Wojciech Osiecki pytał o wykoszenie tych trawników. Oczywiście postaramy się jak 

najszybciej tam przy SP 4 te trawniki wykosić. Niestety dysponujemy tylko czterema ludźmi, z nich 



tylko dwóch ma uprawnienia, więc musimy te prace po prostu segregować i tak jak mówię, w 

najbliższym czasie wykosimy, myślę, że w przyszłym tygodniu. Jeśli chodzi o ogłoszenia, które są 

rozlepiane, czy zawieszane na słupach, powiem tak: są to słupy Zakładu Energetycznego i z tego co 

jest mi wiadomo, Zakład Energetyczny nie wydaje żadnych zezwoleń, żeby można było jakiekolwiek 

ogłoszenia rozwieszać, aczkolwiek te ogłoszenia się pojawiają, nie tylko na słupach, bo również i na 

przystankach, na jakichś witrynach sklepowych, ogrodzeniach itd. Zwróciliśmy uwagę pracownikom 

i spróbujemy w jakiś tam sposób, przynajmniej takie ogłoszenia, które szpecą, tak powiem wyglądem, 

pousuwamy. 

 

 


